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Na podstawie ustawy o samorządzie gminy oraz statutu miasta Rybnika
zgłaszam interpelację w sprawie weryfikacji pracy radnych miasta Rybnika wyrażoną w oparciu o przygotowanie przez pracowników
Biura Rady zestawienia o frekwencji radnych  na posiedzeniach Rady Miasta i komisjach, do których przynależą w  kadencji 2018 -
2023 - stan na dzień przygotowania odpowiedzi. 

Przygotowane zestawienie jest niezbędne dla rozpatrzenia dalszego trybu postępowania w związku z propozycją radnego Marka
Florczyka - Przewodniczącego Komisji Finansów, która w mojej ocenie dowodzi, iż jest On pierwszym  - od kiedy jestem radnym tj. od
2014r. - przewodniczącym nie radzącym sobie z powierzoną Mu funkcją. Stwierdzenie to wynika właśnie z przedmiotowości
sformułowanego przez Marka Florczyka wniosku.  Z Jego wypowiedzi na sesji w dniu 30 stycznia br. wypływa bowiem w domyśle
wniosek, że należy doprecyzować formalnie  w jakich sytuacjach przedłożone usprawiedliwienie nieobecności radnych podczas prac
poszczególnych komisji będzie uznawane bądź też nie uznawane. To przewodniczący ma zawiadywać uznaniowością
usprawiedliwienia, czyli de facto w konsekwencji chce nabyć uprawnienia do finansowego karania radnych w sposób uwłaczający
wykonywanej przez nich funkcji. Dotychczas nie spotkałem się z sytuacją w rybnickiej radzie miasta, by z tą kwestią którykolwiek z
przewodniczących sobie nie radził. Wystarczy przecież zwykła empatia i ludzkie podejście. Niezależnie od przynależności klubowej,
każdy przewodniczący komisji rady miasta dotychczas radził sobie w tym obszarze świetnie i nie podnosił tej sprawy jako
jakiegokolwiek problemu.

"Nie autorytet przewodniczącego, ale świadomość radnego, że priorytetem jest sprawowanie mandatu, a nie sprawy prywatne lub
zawodowe". Trudno się z tymi słowami radnego Florczyka nie zgodzić, dlatego proszę o następujące informacje:

Proszę  o przygotowanie imiennego zestawienia z uwzględnieniem wszystkich radnych obecnej kadencji, zawierającego następujące
dane:

1. W których sesjach obecnej kadencji nie wzięli udziału, z podaniem daty sesji oraz informacją czy ewentualna nieobecność została 
usprawiedliwiona ? 

2. Do których komisji radny zgłosił akces, do których przynależy i kiedy ewentualnie zmienił przynależność? 

3. Podanie obecności lub nieobecności na poszczególnych posiedzeniach komisji - do których został powołany - z wyszczególnieniem
dat posiedzeń komisji, obecności radnego i informacją o podaniu bądź nie, stosownego usprawiedliwienia w przypadku nieobecności, 

4. W kwestionariuszu radnego znajdującego się w Biurze Radnego można odczytać, którzy radni są aktywni zawodowo lub prowadzą
działalność gospodarczą, proszę zatem w zestawieniu o wskazanie powyższego faktu - aktywny lub nie. Proszę też o wskazanie
emerytów lub rencistów nieaktywnych zawodowo. W przypadku konieczności  zastosowania przepisów RODO i ochrony danych
osobowych proszę o zestawienie bez podawania danych personalnych, ale z podziałem na Kluby Radnych Miasta Rybnika, według
powyższego

Przedmiotowe informacje są konieczne, by móc wniosek radnego Florczyka potraktować poważnie i merytorycznie rozpatrzyć. W
przypadku  formalnego zgłoszenia poproszę jeszcze - w formie kolejnej interpelacji - o dane z kadencji 2014-2018 dla radnych, którzy
pełnili wówczas mandat. Jednocześnie przepraszam pracowników Biura Rady za nałożenie dodatkowych obowiązków, ale to poklosie
pomysłu wnioskodawcy tj. Przewodniczacego Komisji Finansów. 
Informuję, że po otrzymaniu informacji przekażę uzyskane dane do wiadomości publicznej. 
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Radny Łukasz Dwornik
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